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Abstract (en)
Between two ropeway carriages (1, 1') of a carriageway a shock-absorbing angular coupling bar (2) is arranged for the mechanical connection of
carriage bodies, in particular for increasing the ride comfort and the safety, by inserting a shock-absorbing and flexible element, in particular a friction
vibration damper (7). The snaking point has a friction vibration damper (7). In this way a shorter train length is achieved and a platform extension
kept within limits. The vibration damping between the individual ropeway carriages (1, 1') produces vibration damping of the entire system so that the
rail speed and/or the ride comfort can be increased whilst affording the same safety.

Abstract (de)
Zwischen zwei Seilbahnwagen, (1,1'), einer Richtungsfahrbahn wird eine stoßdämpfende abgewinkelte Kuppelstange (2) zur mechanischen
Verbindung von Wagenkästen, insbesondere zur Erhöhung des Fahrkomforts und der Sicherheit unter Zwischenschaltung eines
stoßdämpfenden und elastischen Gliedes, insbesondere Reibungsschwingungsdämpfers (7), angeordnet. Die Abwinkelstelle weist einen
Reibungsschwingungsdämpfer (7) auf. Dadurch wird eine kürzere Zuglänge erreicht und eine Bahnsteigverlängerung in Grenzen gehalten. Die
Schwingungsdämpfung zwischen den einzelnen Seilbahnwagen (1,1') bewirkt eine Schwingungsdämpfung des gesamten Systems, so daß bei
gleicher Sicherheit die Bahngeschwindigkeit bzw. der Fahrkomfort erhöht werden kann.
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